
Lp. Ando Kiviberg 

Viljandi Linnavalitsus 

Linnapea 

 

Arupärimine 

20.04.2015 

 

Avalikkuses on palju segadust ja arusaamatust tekitanud Jakobsoni kooliga seonduv. 

Käesoleva hetkeni  on volinikel info ainult Sakala põhjal. 

  

Sakala vahendatud info kohaselt toimus hoolekogu koosolek 9 märtsil, seejärel jõudis 

hoolekogu allkirjastamata protokoll, ehk protokolli projekt, ainult linnapea meiliaadressile, 

allkirjastatud variant laekus 17. märtsil ja registrisse jõudis nimetatud dokument alles 9. 

aprillil. Siit küsimused: 

- Kas kõikide protokollide projektid käivad enne lõplikku allkirjastamist linnapea 

kooskõlastusel 

- Mis põhjusel linnapea kohe peale protokolli projekti laekumist midagi ette ei võtnud. 

Kui siiski võttis, siis mida täpselt 

- Millega seletab linnapea protokolli registreerimist alles 09.04. Kas see on 

linnavalitsuses dokumendihalduse tava 

- Kas linnapea algatab Jakobsoni kooli hoolekogust linnavalitsuse esindaja 

tagasikutsumise 

- 1. aprilli Sakala juhtkiri väidab, et avatud linnajuhtimisest kõnelda armastav  linnapea 

Ando Kiviberg võttis koolijuhilt vaikimisvande. Kas ja miks see nii oli või on tegemist 

lehe ilmumise kuupäevast tuleneva naljaga 

- Kas linnavalitsus hindab normaalseks olukorda kui linnavalitsus eesotsas 

linnapeaga ilmutab tegevusetust ja kooli juhitakse ajalehe vahendusel  

- Millised on edasised konkreetsed ning ajakavalised tegevused olukorra lahendamiseks   

  

  

Soovin arupärimisele kirjalikku vastust e-maili teel ning suulist ärakuulamist volikogu 

istungil. 

 

 

Lugupidamisega 

  

 

Karl Õmblus 

karl@arendusteenus.ee 


